
Kommentarer til ALFs årsregnskab 2021 

 

Audiologopædisk Forenings revisor bemærker, at foreningens regnskabsføring har i 2021 været 
præget af mange fejl og manglende afstemninger, hvilket har medført behov for at foretage mange 
rettelser.  Jeg undrer mig over, hvad de mange fejl skyldes og om der er noget, bestyrelsen kan gøre 
for at undgå at det sker igen. 

Der står desuden i revisionens bemærkninger, at årets resultat anses for utilfredsstillende. Jeg kan 
se, at foreningen kommer ud af 2021 med et underskud på ca 80.000 kr. Jeg undrer mig over, hvad 
årsagen mon kan være til det forholdsvis store underskud. Var der mon budgetteret med det eller 
skyldes det uforudsigelige forhold? 

Kontingentindtægterne er faldet en del, så der bør fremadrettet være fokus på at fastholde og 
rekruttere medlemmer. Måske kan man med fordel tænke i, hvordan man kan få arbejdspladser til 
at betale medlemskab for deres ansatte. Man kunne også overveje at nedsætte kontingentet for 
studerende.  

Budget for 2021 og 2022 fremgår ikke af regnskabet. Jeg undrer mig over, hvad det skyldes.  

Jeg kan se, at bestyrelsens rejseudgifter, indland, beløber sig til 0 kr. Det var ikke meget. Jeg undrer 
mig over, at bestyrelsen har haft så lidt rejseaktivitet.  

På samme måde kan jeg se, at der ikke er angivet regnskab for de regionale kurser. Jeg undrer mig 
over, hvad det mon skyldes.  


